

School policy for managing students` behavior	سياسة المدرسة لإدارة سلوك الطلبة
<p>Goals :</p> <p>Our school aims to modify negative behaviors and promote positive behaviors of the students and not punish the student as an individual.</p> <p>Our policy :-</p> <p>Our school is keen on guiding students and encouraging them to commit to positive behavior, promoting values and morals, enhancing the spirit of their national identity, directing and modifying negative behavior of the student, and taking appropriate disciplinary measures.</p> <p><u>Since the success of the school's performance depends on the commitment factor and thus the commitment of all students to follow school rules, regulations and laws, the school must do the following :</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1- Using the various means available in the school to introduce the behavioral and ethical regulations inside and outside the school through comprehensive and extensive awareness programs (morning assembly, guidance classesetc.). 2- Enhancing the student's role in the school and activating his role in the process of maintaining the school's system as the targeted element of the behavioral and moral control process inside the school through participating in school activities and committees groups. 3-Activating school programs and activities and planning effective lessons to ensure that all students interact according to their different learning styles and involving students in the planning process for those programs and activities that suit their interests and achieve the growth in their personalities and enhance their positive behaviors. 4- Including the national anthem as one of the daily school activities to enhance the students` national identity. <p>Student`s rights: -</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Receive a quality education. 2. Learning in a safe, attractive, and respectful school environment. 3. Dealing with them with respect, fairness psychologically and physically by the society. 4. The presence of a guardian or an official representative to represent the student in the school 	<p>الهدف</p> <p>تهدف مدرستنا إلى تقويم السلوك السلبي وتعزيز السلوك الإيجابي عند الطالب وليس معاقبة الطالب كغرد .</p> <p>السياسة :-</p> <p>تحرص مدرستنا علي توجيه وإرشاد الطلاب وتشجيعهم بالالتزام بالسلوك الإيجابي وتعزيز القيم والأخلاق وغرس روح الهوية الوطنية لديهم وتوجيه وتعديل السلوك السلبي عند الطالب واتخاذ الإجراءات التأديبية المناسبة .</p> <p><u>بما أن نجاح أداء المدرسة يعتمد علي عامل الالتزام وبالتالي التزام جميع الطلبة اتناء الأنظمة واللوائح والقوانين المدرسية فإن علي المدرسة العمل</u></p> <p>بالاتي :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- إستخدام مختلف الوسائل المتاحة في المدرسة للتعريف بالأنظمة والضوابط السلوكية والأخلاقية داخل المدرسة وخارجها من خلال التوعية الشاملة والمكثفة في (الإذاعات المدرسية – وحصص الإرشاد والتوجيه و...) 2- تعزيز دور الطالب في المدرسة وتفعيل دوره في عملية الضبط والمحافظة علي النظام المدرسي باعتباره العنصر المستهدف من عملية الضبط السلوكي والأخلاقي داخل المدرسة من خلال المشاركة في (الأنشطة والجماعات المدرسية 3-تفعيل البرامج والنشاطات المدرسية والتخطيط لخصص دراسية فعالة تضمن تفاعل جميع الطلبة علي اختلاف طرق وانماط تعلمهم وإشراك الطلبة في عملية التخطيط لتلك البرامج والنشاطات التي تناسب اهتماماتهم وتحقق لهم النمو في جوانب شخصيتهم وتعزيز الجوانب الإيجابية في سلوكهم . 4-إدراج النشيد الوطني من ضمن فعاليات المدرسة اليومية لغرس روح الهوية الوطنية لدي الطلاب . <p>حقوق الطالب :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. الحصول علي تعليم متميز . 2. التعليم في بيئة مدرسية آمنة وجاذبة وقائمة علي المودة والاحترام . 3. التعامل معهم باحترام وإنصاف وعدل نفسياً وجسدياً من قبل المجتمع . 4. وجود ولي أمر أو موصي أو ممثل رسمي لتمثيل الطالب في الاجتماعات المدرسية .

meetings.

5. Not to disclose the students` academic records to anyone except with the written approval of their guardian or official authorities.
6. Provide appropriate health, psychological and social care.
7. Providing appropriate educational opportunities to enhance their talents, abilities and potentials.

Duties of students:

- 1- Commitment and compliance with all policies, rules and regulations of the Department of Education and Knowledge, and the School as well.
- 2- The student must respect the UAE's values, customs and traditions and commit to saluting the flag.
- 3- The student must respect the school students and all school staff.
- 4 - The student should reject violence of all kinds and forms and be tolerant .
- 5 - The student must inform the classroom teacher, school administration or any other teacher about any unethical behavior, such as theft, smoking, vandalism or any deviant behavior that another student performs.
- 6- The student must maintain his cleanliness and school cleanliness.
- 7- The student must preserve his and school property.
- 8- The student must be present at the school at 7:30 in the morning.
- 9 - The student must do all his homework.
10. The student must adhere to the school or sports uniform.
- 11 - The student must adhere to the instructions and directions given to him by the teachers and the administration.

Examples of Behavioral violations:

- 1- Delayed attendance.
- 2- Absence from school without an acceptable excuse.
- 3- Not bringing the necessary school books and tools.
- 4- Not wearing the appropriate school uniform (including sports uniform).
- 5- Behavioral violations against the classroom and school rules.
- 6- Violation of school laws , including classes, pathways, playgrounds, and school buses.
7. Not abiding by the rules and orders of school administration staff, employees and teachers.
- 8- Using offensive language or bad words with colleagues or teachers.

5. عدم الإفصاح عن سجلات الطالب الدراسية لأي أحد إلا بموافقته كتابية من قبل ولي أمره أو الجهة الرسمية المختصة .
6. توفير الرعاية الصحية والنفسية والاجتماعية المناسبة .
7. توفير الفرص التعليمية المناسبة لتعزيز مواهبهم وقدراتهم وإمكانياتهم .

واجبات الطلبة :-

- 1-الالتزام والتقيد بجميع سياسات وقواعد ولوائح دائرة التعليم والمعرفة والمدرسة على حد سواء .
- 2-على الطالب احترام قيم الإمارات وعاداتها وتقاليدها والالتزام بنحية العلم .
- 3-على الطالب أن يحترم طلاب المدرسة وجميع العاملين في المدرسة .
- 4-على الطالب أن ينبذ العنف بأنواعه وأشكاله واتخاذ التسامح والتفاهم شريعة له .
- 5-على الطالب إعلام وتبليغ مربي الصف أو إدارة المدرسة أو أي معلم آخر عن أي سلوك غير أخلاقي , كالسرقة ,التدخين , تخريب أو أي سلوك انحرافي يقوم به طالب آخر .
- 6-على الطالب المحافظة علي نظافته ونظافة المدرسة .
- 7-على الطالب أن يحافظ علي ممتلكاته وممتلكات المدرسة .
- 8-على الطالب التواجد في المدرسة الساعة 7:30 صباحاً وعدم التأخر عن موعد الدوام المدرسي .
- 9-على الطالب أن يقوم بجميع واجباته المنزلية .
- 10-على الطالب الالتزام بالزي المدرسي أو الرياضي .
- 11-على الطالب الالتزام بالتعليمات والتوجيهات التي أعطيت له من قبل المعلمين والإدارة .

المخالفات السلوكية منها :-

- 1-التأخر في الحضور .
- 2-التغيب عن المدرسة بدون عذر مقبول .
- 3-عدم إحضار الكتب والأدوات المدرسي الضرورية .
- 4-عدم ارتداء الزي المدرسي المناسب (بما في ذلك الزي الرياضي) .
- 5-المخالفات السلوكية المخلة بنظام الصف والمدرسة .
- 6-خرق القوانين داخل المدرسة بما في ذلك الصفوف والممرات والملاعب والحافلات المدرسية .
- 7-تحدي الإدارة المدرسية أو الموظفين وعدم إتباع أوامر الإدارة المدرسية والموظفين أو المدرسين .
- 8-استخدام لغة مسيئة أو ألفاظ سيئة مع الزملاء أو



- 9 - The chaotic behaviors in the school buses.
10. Escaping from school.
- 11 - Mockery of others.
- 12- Theft.
- 13- Vandalism.
- 14- Using electronic devices for non-educational purposes.
- 15- Leaving the school without permission.
- 16- Cheating in the exam or in the homework.
- 17- Submitting forged documents (for example: forging the guardian's signature).

Disciplinary Action :-

- 1- Verbal Warning.
- 2- Written warning, documenting the violation, and informing the guardian of what happened.
- 3- Deduction of half the degree of behavior, summoning the guardian on the following day, and the student and guardian signing a pledge not to repeat the misbehavior again.
- 4- Deduction of the full degree of behavior.
- 5- If there is no improvement in the student's behavior, the behavior management committee is to take the appropriate decision.
- 6- In the event of no improvement, the student shall be suspended temporarily for no more than two days, and assigning him with some homework to do within the school.

- المعلمين .
9-التصرفات الفوضوية في الحافلات المدرسية .
10-التسلل / التسرب .
11 -السخرية من الآخرين .
12- السرقة .
13- التخريب .
14- استخدام الأجهزة الالكترونية لأغراض غير تعليمية .
15- مغادرة المدرسة بدون إذن .
16- الغش في الامتحان أو في الواجبات .
17- تقديم مستندات مزورة (مثال : تزوير توقيع ولي الأمر) .

الإجراءات التأديبية :-

- 1- تنبيه شفهي وتوجيه .
- 2- تنبيه خطي وتوثيق المخالفة وإبلاغ ولي الأمر بما حدث .
- 3- حسم نصف درجة السلوك واستدعاء ولي الأمر في اليوم التالي وتوقيع الطالب وولي الأمر على تعهد بعدم تكرار ذلك .
- 4- حسم درجة السلوك كاملة .
- 5- في حالة وجود عدم تحسن عرض الطالب على لجنة إدارة السلوك لاتخاذ القرار المناسب .
- 6- في حالة عدم التحسن إيقاف الطالب مؤقتا بما لا يزيد عن يومين مع تكليفه بواجبات دراسية داخل المدرسة .